
Z A P I S N I K 

sa 27.  sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića održane dana 23. prosinca 2019. godine   

u Gradskoj vijećnici Grada Gospića, Budačka 55 u Gospiću, s početkom u 13.00 sati 

 

 

Na samom početku 27. sjednice Gradskog vijeća, predsjednik g. Radošević, otvorio je sjednicu te je u 

ime Kluba Vijećnika HDZ-HSS-HSP AS zatražio pauzu od sat/sat i pol radi održavanja dodatnih konzultacija 

Kluba i dodatnih konzultacija s gradonačelnikom g. Starčevićem te zbog čekanja dopisa od Ministarstva 

uprave a vezano za lokalne poreze. 

O istom se očitovao i gradonačelnik g. Starčević istaknuvši da je dostatna pauza od pola sata te  da je 

sjednica Vijeća trebala biti održana unatrag posljednjih 15-ak dana. Smatra da ovo nije u skladu za zakonom i 

ne zna tko/što treba čekati nekakvih sat/sat i pol. Pretpostavlja da se čeka dopis Ministarstva uprave vezan za 

odluku o porezu, međutim smatra da je sve jasno i da nema potrebe toliko čekati do početka sjednice.  

 

Predsjednik g. Radošević  dodaje da se čeka dopis Ministarstva uprave i ako isti dođe ranije sjednica će početi i 

prije. 

 

Nakon održane pauze uslijedio je nastavak sjednice u 14.26 sati te je predsjednik Vijeća g. Radošević 

predložio da se sjednica odgodi do daljnjega odnosno dok se ne steknu uvjeti za održavanje iste. Osobno 

smatra da su se konzultacije trebale održati prije od strane gradonačelnika i svih koji su u Vijeća kao i 

predsjednika svih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću. Međutim, to nije učinjeno, već su neke 

konzultacije održane tek sada, a potom još jedne, te je zaključeno da se sjednica odgađa. Poziva sve 

predsjednike političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću da održe zajedničke konzultacije te donesu 

političku odluku koju će potom članovi Gradskog vijeća i provesti, a ne da se neke stvari i stavovi lome preko 

leđa vijećnika. Bez konzultacija političkih stranaka vrlo je teško mijenjati i dopunjavati već predloženi dnevni 

red te je teško donesti odluke a da netko od sudionika ne bude povrijeđen. Novi termin će ovisiti o dogovoru 

predsjednika stranaka, a sjednica počinje onog trenutka kada se utvrdi kvorum za održavanje iste.  

 

O istome se također očitovao gradonačelnik g. Starčević te je provedena rasprava u kojoj su 

sudjelovali vijećnici A. Pašalić Serdar, J. Župan I. Nekić, predsjednik Vijeća g. Radošević i gradonačelnik g. 

Starčević. 

 

KARLO STARČEVIĆ – ističe da predsjednik Vijeća krši svoje ovlasti te da trenutno ima dovoljan broj 

vijećnika (kvorum) za nastavak sjednice. U niti jednom važećem propisu nije propisano da predsjednici 

stranaka moraju održati konzultacije i stoga ponavlja da predsjednik manipulira Vijećem te ga poziva u ime 

građana Grada Gospića da podnese ostavku ili da se sjednica nastavi. Na održanim konzultacijama povjerenik 

HDZ-a se složio s izvršnom vlasti da se sjednica Vijeća nastavi i da svi obavljaju one poslove za koje su 

delegirani na izborima. Smatra da ovakvo ponašanje nije korektno prema građanima, pogotovo u ovo 

predblagdansko vrijeme. Ako na donošenje proračuna utječe dr. Milinović, tada će se napraviti odmak istoga 

ili će kao gradonačelnik podnijeti ostavku što u ovom trenutku ne planira učiniti, stoga moli predsjednika da 

nastavi sa sjednicom Vijeća.  

 

PETAR RADOŠEVIĆ – ističe da trenutno postoji kvorum za nastavak sjednice, međutim 3 nazočna 

vijećnika HDZ-a (P. Radošević, A. Serdar Pašalić i P. Đapić) zbog određenog spleta okolnosti i provedenih 

konzultacija unutar njihove stranke su zaključila da nisu ovlašteni dalje nastaviti rad na sjednici.  

O istome su se na zahtjev predsjednika Vijeća očitovali i navedeni vijećnici HDZ-a  A. Serdar Pašalić i P. 

Đapić te su istaknuli da se sjednica odgađa te da neće ostati na nastavku sjednice. 
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ANELA SERDAR PAŠALIĆ – dodaje da se je troje nazočnih članova Vijeća dogovorilo, nakon konzultacija 

s predsjednikom Županijske organizacije HDZ-a,  da neće ostati na nastavku sjednice Vijeća jer neke stvari nisu 

jasno definirane.  

 

JOSIP ŽUPAN – ističe da je tražena pauza, odgoda početka sjednice je tražena i dobivena, održane su 

konzultacije, sjednici su nazočna i 3 vijećnika HDZ-a te ne razumije zbog čega se isti moraju očitovati ostaju li 

na sjednici ili ne. Smatra obzirom na to da su isti nazočni sjednici kao i stručne službe da se kvorum može 

utvrditi i početi sa radom. Ne razumije ovakve postupke ni čemu isti vode, novim izborima ili čemu. Smatra da 

proračun treba donijeti, a trenutno su sporne odluke o porezima za koje se vrlo dobro zna na koji način su iste 

donesene te prihvaća odgovornost što posljednji put nije bio nazočan sjednici Vijeća. Smatra da predsjednik 

Vijeća treba preuzeti odgovornost i nastaviti sa sjednicom Vijeća.  

 

IVAN NEKIĆ – ne slaže se s  navodima da vijećnici provode politiku svojih stranaka, već isti razmišljaju 

i zastupaju građane koji su ih izabrali. Što se tiče konzultacija predsjednika ili vrha političkih stranaka smatra 

da jasno treba utvrditi gdje to stvari ne funkcioniraju, je li problem na relaciji gospićki HDZ i ličko-senjski 

župan dr. Milinović te ako jest smatra da to isti trebaju i riješiti a ne da svi građani budu taoci tih neriješenih 

odnosa. Trenutno su sporne odluke o porezima koje su donesene na prethodnoj sjednici Vijeća, koje su bile 

tehnički dosta loše pripremljene i nezakonite što je vidljivo i iz odgovora Ministarstva financija koji je 

objavljen na stranicama Grada. Ne razumije u čemu je problem da netko prizna da je pogriješio i da kaže “malo 

smo se zaletjeli”. 

 

PETAR RADOŠEVIĆ – vezano za donošenje odluka o porezima na prethodnoj sjednici Vijeća ističe da je 

sve snimljeno, a je li predstavnik mladih mogao biti nazočan sjednici ili ne neka procjenjuje kako tko hoće. 

Sjednicama vijeća uglavnom je nazočna većina vijećnika, uz ponekad pojedine izostanke a kao predsjednik 

Vijeća ne može utjecati na to hoće li netko ili neće doći na sjednicu. 

Što se tiče trenutne situacije održan je sastanak kod gradonačelnika, nakon toga su se neke okolnosti 

promijenile, osobno je za to da se proračun usvoji, međutim ako većina odluči suprotno također će prihvatiti i 

takvu odluku.  

Smatra da trenutno najveću odgovornost snose predsjednici političkih stranaka koji odlučuju kako će 

njihov Klub vijećnika postupiti i trenutno je osobno nemoćan da postupi drugačije. 

 

KARLO STARČEVIĆ – još jednom moli predsjednika Vijeća da bude korektan i da ne manipulira Vijećem 

jer nigdje predsjednici stranaka ne odlučuju kako će vijećnici glasovati. Smatra da vijećnici trebaju biti 

savjesni i tako trebaju i odlučivati te da su ih za to građani kao poštene ljude i izabrali, a ne da isti i da se s 

istima manipulira i laže, već da rade na boljitku zajednice. Stoga traži da se nastavi sjednica bez ikakvih 

odgoda, te da se odluka o proračunu donese ili nedonese prije Božića. Slične situacije su  se već događale 2017. 

godine kao i u Županiji i takvo manipuliranje javnim mijenjem izvršna vlast ne želi prihvatiti. 

 

JOSIP ŽUPAN – apelira na nazočne vijećnike HDZ-a da ne dopuste da netko s njima manipulira i da 

provodi diktaturu već da samostalno razmišljaju. Ovakvi postupci nisu dobri jer nas je ionako malo, ljudi 

odlaze van, blagdani su, te još jednom apelira da isti razmisle da se sjednica nastavi te da usvoje predložene 

točke. Smatra da je i građanima dosta ovakvih svađa, podmetanja i prljavih igara, tko je čiji i sl. Kao mlada 

osoba koja treba zasnovati obitelj smatra da zajednicu koče ovakvi postupci  te još jednom poziva na razum. 

 

PETAR RADOŠEVIĆ – dodaje da ako je bilo koga osobno uvrijedio da se ispričava jer mu nije bila 

namjera te predlaže da se održi još jedna pauza radi dodatnih dogovora.  

 

Nakon navedenog održana je još jedna pauza. 

 

Sjednica započela s radom u 15.05. sati 
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Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 

1. Petar Radošević, 2.  Anela Serdar Pašalić, 3. Zdravko Župan, stigao na Ad -4, 4. Jadranka Pejnović, stigla 

nakon prozivke na usvajanje dopune Dnevnoga reda, 5.  Ivan Bronzović, stigao nakon prozivke na usvajanje 

dopune Dnevnoga reda, 6.  Vlatka Devčić Stilinović, stigla na Ad -4, 7. Petar Đapić, 8. Maria Ćaćić, 9. Vladimir 

Jurčić, 10.  Josip Šaban, 11. Ivan, Nekić, 12. Nada Alić, 13. Mile Holjevac, 14. Ana Šikić Rosandić, 15.  Josip 

Župan.  

            

Sjednici nisu nazočni članovi Gradskog vijeća:  

 

1.Petar Krmpotić, 2. Marijan Brkljačić. 

    

Sjednici su još nazočni: 

 

1. Karlo Starčević, gradonačelnik Grada Gospića,  7.   Ivana Kaleb Asić, pročelnica,  

2. Kristina Prša, zamjenica Gradonačelnika,  8.   Martina Starčević, predsjednica Savjeta mladih,  

3. Ivica Tomljenović, zamjenik Gradonačelnika,   9.   Mandica Ratković, službenica Tajništva, 

4. Slaven Stilinović, pročelnik – tajnik,   10. Katarina Konjikovac, službenica Tajništva, 

5. Josip Marković, pročelnik,     11. Predstavnici medija. 

6. Marijana Buljat, voditeljica Odsjeka,              

   

Pročelnik-tajnik g. Stilinović utvrdio je kvorum te konstatirao da je na 27. sjednici  nazočno 11 vijećnika, a 

odsutno 6 vijećnika,  te da se mogu donositi pravovaljane odluke. Tijekom sjednice pristigla su još 4 vijećnika 

te je u konačnici utvrđen kvorum od 15 nazočnih vijećnika. 

 

Vijećnik g. Nekić, prije usvajanja predloženog dnevnoga reda, ispred Kluba vijećnika HSP-a predložio je 

dopunu Dnevnoga reda sa sljedećim točkama:  

 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o stavljanju van snage Odluke o prestanku važenja Odluke o 

prirezu porezu na dohodak Grada Gospića; 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama Odluke o gradskim 

porezima Grada Gospića;  

Izvjestitelj:  Klub vijećnika HSP-a 

  

Nakon navedenog, s 13. glasova „za” usvojena je dopuna Dnevnoga reda s dvije prethodno 

navedene točke. 

  

Nakon glasovanja o dopuni dnevnoga reda, predložen je slijedeći dopunjeni 

 

D n e v n i   r e d  
1. Aktualni sat;  
2. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o stavljanju van snage Odluke o prestanku važenja 

Odluke o prirezu porezu na dohodak Grada Gospića; (dopuna dnevnog reda) 
        Izvjestitelj:  Ivan Nekić 
3.  Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama Odluke o 

gradskim porezima Grada Gospića; (dopuna dnevnog reda) 
Izvjestitelj:  Ivan Nekić 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 
Grada Gospića za 2020. godinu; 

 Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 
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5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa javnih potreba u školstvu za 2020. godinu;  
 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

6. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa javnih potreba zdravstvene zaštite i socijalne skrbi 
Grada Gospića za 2020. godinu; 

 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 
7. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa javnih potreba u kulturi Grada Gospića za 2020. 

godinu; 
 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

8. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Gospića za 
2020. godinu; 

 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 
9. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa javnih potreba u sportu Grada Gopića za 2020. godinu; 

 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 
10. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa javnih potreba udruga od interesa za Grad Gospić za 

2020. godinu; 
 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

11. Razmatranje Programa rada Savjeta mladih Grada Gospića za 2020. godinu i donošenje Zaključka o 
davanju odobrenja; 
Izvjestitelj: MARTINA STARČEVIĆ 

12. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu; 
Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

13. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. 
godinu: 

  Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 
14. Razmatranje i usvajanje prjedloga Programa radova kapitalnih ulaganja u objekte društvenih 

djelatnosti za 2020. godinu; 
  Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

15. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. 
godinu; 

  Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 
16. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa utroška sredstava od prodaje kuća i stanova u 

državnom vlasništvu na području posebne državne skrbi za Grad Gospić za 2020. godinu; 
  Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

17. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Gospića za 2020. godinu; 
 Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

18. Razmatranje i usvajanje prijedloga Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2020. godinu; 
  Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

19. Razmatranje i usvajanje prijedloga Plana razvoja sustava Civilne zaštite na području Grada Gospića 
za 2020. godinu; 

  Izvjestitelj: IVICA TOMLJENOVIĆ 
20. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića za 2020. godinu; 
Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

21. Razmatranje i usvajanje prijedloga Proračuna Grada Gospića za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 
2022. godinu, Prijedloga Plana razvojnih programa Grada Gospića za 2020. i projekcije za 2021. i 
2022. godinu i Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Gospića za 2020. godinu; 

  Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 
22. Razmatranje i usvajanje prijedloga Analize stanja sustava Civilne zaštite na području Grada Gospića 

za 2019. godinu; 
  Izvjestitelj: IVICA TOMLJENOVIĆ 

23. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. 10. do 31. 10. 2019. godine i 
donošenje Zaključka o primanju na znanje Izvješća; 

  Izvjestitelj: KARLO STARČEVIĆ 
 

Jednoglasno s 13 glasova “za”, usvojen je predloženi Dnevni red. 
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Ad – 1  Aktualni sat Nije bilo pitanja. 

 

Ad – 2 

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o prestanku važenja Odluke o prirezu porezu na dohodak 

Grada Gospića; 

Predlagatelj: Klub vijećnika HSP-a 

Izvjestitelj: Ivan Nekić 

 

PETAR RADOŠEVIĆ – vezano za donesene odluke o porezima na prethodnoj sjednici Vijeća, istaknuo je da je od 

strane Ministarstva financija i Ministarstva uprave stiglo Mišljenje kao i drugo Mišljenje Ministarstva uprave 

kojima je konstatirano da donesene odluke imaju određenih nedostataka ali da nisu protuzakonite. Stoga traži 

da se predmetna Mišljenja prezentiraju medijima kao i svim vijećnicima te da će stoga Klub vijećnika HDZ-a 

glasati protiv predloženih odluka.  

 

Nije bilo rasprave. 

 

Sa 8 glasova „za” i 5 glasova „protiv” usvojena je ODLUKA O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O 

PRESTANKU VAŽENJA ODLUKE O PRIREZU POREZU NA DOHODAK GRADA GOSPIĆA. 

 
Ad – 3 

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama Odluke o gradskim porezima Grada Gospića; 

Predlagatelj: Klub vijećnika HSP-a 

Izvjestitelj: Ivan Nekić 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Sa 8 glasova „za” i 5 glasova „protiv” usvojena je ODLUKA O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O 

IZMJENAMA ODLUKE O GRADSKIM POREZIMA GRADA GOSPIĆA. 

 

Ad – 4 

Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Gospića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

 

ANELA SERDAR PAŠALIĆ – predlaže da se ova kao i sve naredne točke sve do proračuna posebno ne obrazlažu 

jer su dobro obrazložene u pisanim prijedlozima.  

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM ODGOJU I 

OBRAZOVANJU GRADA GOSPIĆA ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 5 

Prijedlog Programa javnih potreba u školstvu za 2020. godinu;  

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 
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Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM JAVNIH POTREBA U ŠKOLSTVU ZA 2020. 

GODINU. 

 

Ad – 6 

Prijedlog Programa javnih potreba zdravstvene zaštite i socijalne skrbi Grada Gospića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM JAVNIH POTREBA ZDRAVSTVENE ZAŠTITE I SOCIJALNE 

SKRBI GRADA GOSPIĆA ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 7 

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Gospića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA GOSPIĆA ZA 2020. 

GODINU. 

 

Ad – 8 

Prijedlog  Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Gospića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića  

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI GRADA 

GOSPIĆA ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 9 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Gopića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

  
Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA GOPIĆA ZA 2020. 

GODINU. 

 

Ad – 10 

Prijedlog Programa javnih potreba udruga od interesa za Grad Gospić za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

 

JADRANKA PEJNOVIĆ - predložila je Amandman na predmetni Program odnosno na članak 2. točku  
B) BRANITELJI I STRADALNICI, točka 1. Programi udruga proizišlih iz Domovinskog rata u smislu da se isti   
nadopuni tekstom „pomoć obiteljima stradalnika Domovinskog rata i članova udruge”. 
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 KRISTINA PRŠA – vezano za predloženi Amandman ističe da je prethodne godine Državni ured za 
reviziju izvršio reviziju svih tekućih donacija udruga građana te je predmetno izvješće dostavljeno na uvid i 
članovima Vijeća. Što se tiče donacija stradalnicima i braniteljima prethodnih godina stajala je odredba 
„pomoć obiteljima”, međutim revizijom je utvrđeno da su neke udruge došle u situaciju da su morale vratiti ta 
sredstva jer su te pomoći obiteljima teško dokazive tj. nisu postojali računi za te pomoći. Nakon revizije 
Gradu je preporučeno da se ovakva odredba ukloni te da se sredstva daju za konkretne projekte i programe. 
Dodjela ovakvih sredstava udrugama je stvarala problem jer se ista kasnije moraju opravdati i podrkrijepiti 
računima i izvodima sa žiro računa. Nažalost neke od njih to nisu mogle dostaviti te su sredstva morali vratiti. 
Ukoliko Klub želi ovakav Amandman u redu, međutim tada će sav teret biti na udrugama da dokažu kud je taj 
novac otišao. Stoga ako Klub smatra da će udruge to moći činiti, izvršna vlast će prihvatiti predloženi 
Amandman. 
 

JADRANKA PEJNOVIĆ – smatra da to najčešće i jesu njihove potrebe te predlaže da se ta odredba ipak 
stavi, a od udruga onda zatražiti da u tom slučaju budu transparentni.  
 
 O predmetnom Amandmanu se očitovao gradonačelnik g. Starčević te je isti prihvatio. 
 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM JAVNIH POTREBA UDRUGA OD INTERESA ZA 

GRAD GOSPIĆ ZA 2020. GODINU,  koji uključuje prethodno navedeni Amandman. 

 

Ad – 11 

Prijedlog Programa rada Savjeta mladih Grada Gospića za 2020. godinu i donošenje Zaključka o davanju 

odobrenja; 

Predlagatelj: Savjet mladih Grada Gospića 

Izvjestitelj: MARTINA STARČEVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 15 glasova „za”, donesen je ZAKLJUČAK O DAVANJU ODOBRENJA NA PROGRAM RADA 

SAVJETA MLADIH GRADA GOSPIĆA ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 12 

Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2020. 

GODINU. 

 

Ad – 13 

Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2020. 

GODINU. 

 

Ad – 14 
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Prijedlog Programa radova kapitalnih ulaganja u objekte društvenih djelatnosti za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

   
Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM RADOVA KAPITALNIH ULAGANJA U OBJEKTE 

DRUŠTVENIH DJELATNOSTI ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 15 

Prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

   
Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2020. 

GODINU. 

 

Ad – 16 

Prijedlog Programa utroška sredstava od prodaje kuća i stanova u državnom vlasništvu na području posebne 

državne skrbi za Grad Gospić za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

   
Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA OD PRODAJE KUĆA I STANOVA U 

DRŽAVNOM VLASNIŠTVU NA PODRUČJU POSEBNE DRŽAVNE SKRBI ZA GRAD GOSPIĆ ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 17 

Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području Grada Gospića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 
Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” donesen je PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE 

NEZAKONITO IZGRAĐENIH ZGRADA U PROSTORU NA PODRUČJU GRADA GOSPIĆA ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 18 

Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

   

 JADRANKA PEJNOVIĆ – navodi da se prema zakonskim propisima sredstva spomeničke rente mogu koristiti 

isključivo za zaštitu i očuvanje kulturnih dobara. Prije par godina Grad je imao javne pozive za korisnike kuća 

koje su proglašene kulturnim dobrom za obnovu fasada na području Grada. Stoga predlaže da se javni pozivi 

ponovno uvedu te da se ova sredstva koriste i za sufinanciranje obnove fasada i pročelja zgrada koje su 

registrirane kao kulturno dobro. Stoga predlaže da se pojasne predložene stavke te da se predlagatelj očituje 

može li se prihvatiti prijedlog da se sredstva isključivo koriste za sufinanciranje obnove fasada i pročelja. 
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KRISTINA PRŠA - ističe da su se do sada sredstva koristila za obnovu kulturnog dobra – rekonstrukcija mlinice 

na rijeci Lici u Ličkom Ribniku. Temeljem zakonskih propisa radi se o namjenskim sredstvima koja se koriste 

za zaštitu i očuvanje kulturnih dobara. Prijedlogom za 2020. godinu planirana su sredstva za izgradnju 

spomen obilježja odnosno spajanje kulturnih spomenika na području Grada (Ribnik i Ljubovo). Što se tiče 

donacije vjerskim zajednicama sredstva su planirana za obnovu crkvi koje su na području Grada registrirane 

kao kulturno dobro. Nema ništa protiv prijedloga te prihvaća predloženi amandman i predlaže da Vijeće 

izradi program na koji će se način određivati tko ima prednost pri odabiru na javni poziv jer fasade su skupe 

a pogotovo zato što se za obnovu takvih objekata mora tražiti suglasnost Konzervatorskog odjela.  

 

JADRANKA PEJNOVIĆ – navodi da se Pravilnik iz 2007. godine može iskoristiti jer su u istom već navedeni 

uvjeti odabira. Predlaže da za projekt izgradnje spomen obilježja bude 50.000 kn, donacije vjerskim 

zajednicama 50.000 kn, a obnova pročelja 100.000 kn.  

 

KARLO STARČEVIĆ – ističe da je iznos od 100.000 kn za spomen obilježje u L.Ribniku (spajanje dvaju 

spomenika) zadan i da se projekt  namjerava realizirati u 2020. godini te da se u tom slučaju ta sredstva ne 

mogu smanjivati.  

 

 Nakon navedenog održana je kratka pauza na kojoj su točno definirani iznosi za predmetni Amandman.   

 

JADRANKA PEJNOVIĆ – predložila je konačni Amandman na predmetni Plan odnosno da se u članku 2., 

tabelarnom prikazu doda novi projekt: „Program sanacije i obnove pročelja i krovova građevina 

pojedinačno registriranih kao kulturno dobro” s iznosom od 50.000,00 kn, te da se iznos za Izgradnju 

spomen obilježja smanji na 100.000,00 kuna”. Planirani iznos od 50.000, 00 kn vjerskim zajednicama 

ostaje nepromijenjen. 

 
O predmetnom Amandmanu se očitovao gradonačelnik g. Starčević te je isti prihvatio. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je PLAN RASPODJELE SREDSTAVA SPOMENIČKE RENTE ZA 

2020. GODINU,  koji uključuje prethodno navedeni Amandman. 

 

Ad – 19 

Prijedlog Plana razvoja sustava Civilne zaštite na području Grada Gospića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: IVICA TOMLJENOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” donesen je PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA 

GOSPIĆA ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 20 

Prijedlog Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području Grada Gospića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 15 glasova „za” donesen je PROGRAM KORIŠTENJA SREDSTAVA OD RASPOLAGANJA 

POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA GOSPIĆA ZA 2020. 

GODINU. 
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Ad – 21 

Prijedlog Proračuna Grada Gospića za 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu, Prijedloga Plana 

razvojnih programa Grada Gospića za 2020. i projekcije za 2021. i 2022. godinu i Prijedlog Odluke o 

izvršavanju Proračuna Grada Gospića za 2020. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

KRISTINA PRŠA – uvodno ističe da Proračun Grada za 2020. godinu obiluje s  puno novih razvojnih stavki te 

da je isti do sada najbolje planirani Proračun koji je Grad imao, a s ciljem da se kroz isti zajedničkim snagama 

doprinese razvoju Grada . Ističe da je proračun izrađen sukladno smjernicama Vlade RH kao i uputama za 

izradu proračuna od 2020. do 2022. godine. 

Prihodi proračuna planirani su u iznosu od 100.451.291 kn od čega su prihodi proračunskih korisnika 

25.996.960 kn. Rashodi i izdaci planirani su u iznosu od 99.265.932 kn. Razlika od 1.185.368 kn namijenjen je 

za pokriće dijela prenesenog manjka stvorenog u prethodnim godinama sukladno Odluci o sukcesivnom 

pokriću manjka.  

Najviše prihoda planirano je iz izvora pomoći zbog velikog broja planiranih projekata koji su već započeti a 

od većih i važnijih projekata izdvaja energetsku obnovu osnovne škole u L. Osiku, projekt „Raise youth” za 

zapošljavanje mladih osoba, zapošljavanje žena „Odškrinimo vrata zapošljavanju”, projekt „Okreni list” , 

izgradnja dječjeg igrališta u Gospiću, završetak radova u šumi Jasikovac, rekonstrukcija ceste Vaganac 

Kruščica i izgradnja trga Nikole Tesle i postavljanja spomenika, izgradnja atletske staze i izgradnja sportske 

dvorane za potrebe borilačkih sportova. U L. Osiku također se planiraju uložiti značajnija sredstva i to za 

izgradnju modernog dječjeg igrališta, izgradnja nogostupa, izgradnju biciklističke staze i završetak trga žrtava 

Široke Kule.  

Dobrom raspodjelom sredstava smanjeni su rashodi na mnogim pozicijama proračuna i to materijalni i 

financijski rashodi i rashodi za gradonačelnika.  

Znatna sredstva preusmjerena su na razvoj gospodarstva i poljoprivrede te su po prvi put planirana i 

sredstva za razvoj poduzetništva. Sveukupno za razvoj gospodarstva, poljoprivrede i turizma izdvojit će se 

2,5 milijuna kuna. Povećana su sredstva za razvojne programe u poljoprivredi te je uvršten novi program 

potpora poduzetništvu. Izvršna vlast provodila je dobru politiku poticanja sugrađana na edukacije, 

prekvalifikacije i samozapošljavanje, a poglavito se je dokazala kao najveći poslodavac na području grada ali 

ne na teret Proračuna. Zaposlene su 43 osobe preko projekta „Zaželi” - zapošljavanje žena na području Grada, 

REIS YOUTH i projekt Pomoćnika u nastavi. Kroz politiku socijalne osjetljivosti znatna sredstva se ulažu u 

projekte udruga oko 3 mil. kuna prema jasno utvrđenim kriterijima i za provedbu kvalitetnih programa. 

Nastavit će se isplata božićnica nezaposlenima i umirovljenicima, povećan je broj stipendija Grada Gospića s 

20 na 32, financirat će se pripreme za maturu, u dječjem vrtiću nema više listi čekanja, roditelji isti plaćaju po 

dohodovnom cenzusu,  vrtić za treće dijete je besplatan a za drugo dijete se plaća 50% cijene.   

Ove godine po prvi put Grad će financirati i nabavu školskog pribora za sve učenike osnovnih škola na 

području Grada.  

Vezano za prihode za zaposlene prema uputama Ministarstva financija u proračunu Grada prikazuju se i 

sredstva za plaće zaposlenih u osnovnim školama kojima je osnivač Grad Gospić.  

 

Na prijedlog Proračuna Grada Gospića za 2020. godinu, u ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS-HSP AS-Nezavisna 

vijećnica Vlatka Devčić Stilinović, vijećnica Jadranka Pejnović i Anela Serdar Pašalić podnesle su sljedeće 

Amandmane:  

 

JADRANKA PEJNOVIĆ –predlaže: 

 

I. AMANDMAN - Povećanje potpore roditeljima za novorođeno dijete s ciljem pozitivnog djelovanja na 
demografsku politiku na području Grada Gospića – povećanje za 100.000,00 kuna tako da se izvrši: 
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Smanjenje proračunskih pozicija u razdjelu 003-GU ODJEL ZA SAMOUPRAVU I UPRAVU Glava 00301 UPRAVNI 
ODJELI:  

Program 0101 –  Redovne djelatnosti upravnih odjela   

 A100001 – Obavljanje redovne djelatnosti upravnih tijela 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 323 – Rashodi za usluge    - 30.000,00 kn 
 
 004 GU ODJEL ZA KOMUNALNU DJELATNOST, STANOVANJE, GRADITELJSTVO I ZAŠTITU OKOLIŠA, Glava    
00401 Upravni odjel za: 
Program 0101 –  Redovne djelatnosti upravnih odjela   

 A100001 – Osnovna aktivnost odjela 

 Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 322 – Rashodi za materijale i energiju  - 20.000,00 kn 
 

 Glava 00304 KULTURA Proračunski korisnik 04 KULTURNO-INFORMATIVNI CENTAR Gospić za:  

  Program 0100 –  Redovna djelatnost ustanova u kulturi  

 A400005 – Izdavačka djelatnost 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 329 – Ostali nespomenuti rashodi poslovanja  - 50.000,00 kn 

 

Povećanje proračunske pozicije u razdjelu 003- GU ODJEL ZA SAMOUPRAVU I UPRAVU Glava 00306 SOCIJALNA 

SKRB, ZDRAVSTVO, OBITELJ I ZAJEDNICA za: 

Program 0101 –  Socijalni program Grada Gospića 

A100002 – Jednokratne novčane pomoći 

 Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 372 – Ostale naknade građanima i kućanstvima iz proračuna  +100.000,00 

 

ANELA SERDAR PAŠALIĆ – predlaže: 

  

II. AMANDMAN - Povećanje sredstava za institucionalnu podršku razvoja civilnog društva za 
100.000,00 kuna tako da se izvrši: 

 

Smanjenje proračunskih pozicija u razdjelu 003-GU ODJEL ZA SAMOUPRAVU I UPRAVU Glava 00301 UPRAVNI 

ODJELI za:  
Program 0101 –  Redovne djelatnosti upravnih odjela   

A100001 – Obavljanje redovne djelatnosti upravnih tijela 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 323 – Rashodi za usluge    - 50.000,00 kn 

 

Smanjenje proračunskih pozicija u razdjelu 002-TAJNIŠTVO Glava 00201 TAJNIŠTVO za:  
Program 1002 –  Protokol, promidžba i odnosi s javnošću  

A100002 – Promidžba, informiranje i odnosi s javnošću 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 323 – Rashodi za usluge    - 50.000,00 kn 

 

Povećanje proračunske pozicije u razdjelu 003-GU ODJEL ZA SAMOUPRAVU I UPRAVU Glava 00306 SOCIJALNA 

SKRB, ZDRAVSTVO, OBITELJ I ZAJEDNICA za: 

Program 0104 –  Aktivnosti u zajednici 

A100002 – Institucionalna podrška razvoju civilnoga društva 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 381 – Tekuće donacije    + 100.000,00 kn 
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JADRANKA PEJNOVIĆ – navodi da se sljedeći Amandman odnosi na aktivnosti i donacije turističkoj zajednice, 

budući da je prošle godine smanjena stavka donacija turističkoj zajednici iz koje se financiraju plaće i 

troškovi ureda. Obzirom da je i u planu za 2020. godinu također smanjena ova stavka predlaže: 

 
III.  AMANDMAN - Povećanje sredstava za donacije Turističkoj zajednici za 110.000,00 kuna tako da se 

izvrši: 
 
Smanjenje proračunskih pozicija u razdjelu 003- GU ODJEL ZA SAMOUPRAVU I UPRAVU Glava 00301 UPRAVNI 

ODJELI za:  
Program 0101 – Redovne djelatnosti upravnih odjela   

A100001 – Obavljanje redovne djelatnosti upravnih tijela 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 323 – Rashodi za usluge    -110.000,00 kn 

 

Povećanje proračunske pozicije u razdjelu 003-GU ODJEL ZA SAMOUPRAVU I UPRAVU Glava 00302 

GOSPODARSTVO, POLJOPRIVREDA I TURIZAM za: 

Program 0102 –  Poticanje razvoja gospodarstva, poljoprivreda i turizma  

A100003 – Donacije Turističkoj zajednici 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 381 – Tekuće donacije    + 110.000,00 kn 

 

IV. IV. AMANDMAN - Povećanje sredstava za Gorsku službu spašavanja za 20.000,00 kuna tako da se 
izvrši: 

 
Smanjenje proračunskih pozicija u razdjelu 002-TAJNIŠTVO Glava 00201 TAJNIŠTVO za:  
Program 1002 –  Protokol, promidžba i odnosi s javnošću  

A100002 – Protokol predstavničkog i izvršnog tijela 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 323 – Rashodi za usluge    - 20.000,00 kn 

 

Povećanje proračunske pozicije u razdjelu 003-GU ODJEL ZA SAMOUPRAVU I UPRAVU Glava 00307 SLUŽBE 

ZAŠTITE I SPAŠAVANJA za: 

 

Program 0102 –  Službe zaštite i spašavanja 

A200003 – Donacije Gorskoj službi spašavanja 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 381 – Tekuće donacije    + 20.000,00 kn 

 

V. AMANDMAN – povećanje sredstava za DVD Pazarište za 70.000,00 kuna, obzirom da su ista u odnosu na 
prošlu godinu sa 350.000 smanjena za nekih 70.000 kn,  tako  da se izvrši: 

 
Smanjenje proračunskih pozicija u razdjelu 004-GU ODJEL ZA KOMUNALNU DJELATNOST, STANOVANJE, 
GRADITELJSTVO I ZAŠTITU OKOLIŠA, Glava 00402 KOMUNALNA DJELATNOST za:  
Program 0102 – Održavanje komunalne infrastrukture  

A200005 – Božićno i novogodišnje kićenje grada 

Izvor 1.1. Prihodi od poreza 

Konto 323 – Rashodi za usluge    -70.000,00 kn 

 

Povećanje proračunske pozicije u razdjelu 003-GU ODJEL ZA SAMOUPRAVU I UPRAVU Glava 00307 SLUŽBE 

ZAŠTITE I SPAŠAVANJA za: 

Program 0102 –  Službe zaštite i spašavanja 
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T2000032– Tekući projekt Donacije DVD Pazarišta 

Izvor 1.2.Ostali opći prihodi 

Konto 381 – Tekuće donacije    + 70.000,00 kn 
 

O predmetnim Amandmanima se očitovao gradonačelnik g. Starčević: na sljedeći način: 

 

I. AMANDMAN - Povećanje potpore roditeljima za novorođeno dijete za 100.000,00 kuna- PRIHVAĆEN; 
 

II. AMANDMAN - Povećanje sredstava za institucionalnu podršku razvoja  civilnog društva za 

100.000,00 kuna – PRIHVAĆEN; 

 

III. AMANDMAN -Povećanje sredstava za donacije Turističkoj zajednici za 110.000,00 kuna - NIJE 
PRIHVAĆEN; 

Dodatno je pojasnio da se Amandman vezan za Turističku zajednicu  nažalost zbog zakonskih odredbi ne 
prihvaća jer bi se u tom slučaju izišlo iz zadanih okvira od 40 % doniranih sredstava za plaće.  

 
IV. AMANDMAN - Povećanje sredstava za Gorsku službu spašavanja za 20.000,00 kuna – PRIHVAĆEN; 

 

V. AMANDMAN  – povećanje sredstava za DVD Pazarište za 70.000,00 kuna - NIJE PRIHVAĆEN  

Vezano za predmetni Amandman  pojašnjava da su sredstva smanjena zato što su se sezonski 

vatrogasci u 2019. godini financirali preko JVP Gospić, a isti način financiranja se planira i ove godine zbog 

povoljnijih uvjeta financiranja. Drugim riječima sredstva za DVD Pazarište se ne smanjuju već je izabran 

povoljniji model financiranja zato što isto u tom slučaju sufinancira i Vatrogasna zajednica RH.  

 

JADRANKA PEJNOVIĆ – vezano za Turističku zajednicu a vezano za troškove povjerenika koji je imenovan i 

koji će se plaćati iz tih sredstava, poziva gradonačelnika ako bude potrebno da se ti troškovi podmire 

rebalansom proračuna Grada, tj. materijalni troškovi te troškovi povjerenika.  

 

KARLO STARČEVIĆ – odgovara da se sredstva za povjerenika ne mogu planirati budući da je nepoznato koliki 

će biti njegov honorar te neće biti stalno tu već samo povremeno. Stoga će se isto rješavati rebalansom 

krajem siječnja ili u veljači.  

 

PETAR RADOŠEVIĆ – navodi budući da su tri Amandmana (I., II. i IV.) prihvaćena da se o istima neće 

pojedinačno glasovati jer su kao takvi postali sastavni dio Proračuna te će se glasovati o Amandmanima koji 

nisu prihvaćeni.  

  

V. AMANDMAN – povećanje sredstava za DVD Pazarište za 70.000,00 kuna - NIJE PRIHVAĆEN te je isti, nakon 
ne prihvaćanja i podnesenoga obrazloženja, predlagatelj  (Klub vijećnika) povukao. 
 

Sa 8 glasova „protiv”, 6 glasova „za” i 1 glasom „suzdržan” nije usvojen III. AMANDMAN -Povećanje 

sredstava za donacije Turističkoj zajednici za 110.000,00 kuna. 

 

Jednoglasno sa 15 glasova „za usvojeni su: 

 

• PRORAČUN GRADA GOSPIĆA ZA 2020. GODINU I PROJEKCIJA ZA 2021. I 2022. GODINU, koji uključuje I., 

II. i IV. Amandman; 

• PLAN RAZVOJNIH PROGRAMA GRADA GOSPIĆA ZA 2020. I PROJEKCIJA ZA 2021. I 2022. GODINU, 

• ODLUKA O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA GOSPIĆA ZA 2020. GODINU.  

 

Ad – 22 

Prijedlog Analize stanja sustava Civilne zaštite na području Grada Gospića za 2019. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 
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Izvjestitelj: IVICA TOMLJENOVIĆ 

   
Nije bilo rasprave. 

   
Jednoglasno sa 15 glasova “za” usvojena je ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU 

GRADA GOSPIĆA ZA 2019. GODINU. 

 

Ad – 23 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. od 31. 2019. godine i donošenje 

Zaključka o primanju na znanje Izvješća; 

 

KARLO STARČEVIĆ - sredstva iz proračunske zalihe u razdoblju od 01.10.-31.10.2019. godine utrošena su kako 
slijedi: L. F. -  15.000,00 kn za podmirenje troškova obnove obiteljske kuće koja je izgorjela u požaru uslijed 
grmljavinskog nevremena odnosno udara groma. U listopadu ukupno je utrošeno 15.000,00 kn.    
 
Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 15 glasova „za” donesen  je ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU 

SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE ZA RAZDOBLJE OD 01. DO 31. LISTOPADA 2019. GODINE 

 

KLASA: 023-01/19-01/17 

URBROJ: 2125/01-01-19-02 

  

Sjednica završila s radom u 16.30. sati. 

 

 

          ZAPISNIČAR                                                                                                 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA           

     Mandica Ratković, v.r.                                            GRADA GOSPIĆA 

                                                                            Petar Radošević, v.r. 

 

 


